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Regionfullmäktiges sammanträde 2023-04-18 
 

ENKEL FRÅGA 
Till regionrådet Anna Jähnke, Regionala utvecklingsnämndens ordförande 

 

KOMMER VI ANTA ETT NYTT KLUSTERUTVECKLINGSPROGRAM? 
 
Region Skåne har i en längre tid bidraget till utvecklingen av olika typer av klusterverksamhet med 
koppling till det regionala utvecklingsarbetet. De skånska klusterorganisationerna är viktiga 
nätverk för att främja ”hållbar produktion samt innovativa, resurseffektiva och miljövänliga varor 
och tjänster”.  
 
Från 2017 till 2021 gjordes en femårig satsning med ett klusterutvecklingsprogram. Men år 2022 
och 2023 har det ekonomiska stödet varit på en låg nivå. Samtidigt har långsiktigheten försvunnit.  
Oklart varför, eftersom någon explicit utvärdering inte finns tillgänglig.  
Dock kan man konstatera att flera av de förväntade målen för klusterverksamheten i Skåne 2017 – 
2021 inte har uppnåtts. Allt pekar på att mycket utvecklingsarbete återstår i synnerhet när det 
gäller att förbättra mångfalden och jämställdheten i företagsledningar och bland medarbetare 
samt ökat kunskap i miljö- och klimatfrågor.   
 
De två senaste åren har det totala ekonomiska anslaget till klusterverksamheten varit det samma 
på trots av att antalet klusterorganisationer, som får ersättning från Region Skåne, fördubblades 
2023. Detta innebär mindre stöd till vissa – men inte alla – av de mera etablerade 
klusterorganisationerna. Konsekvensen är att basfinansieringen generellt har sänkts för de flesta 
av organisationerna och osäkerhet har uppstått om den framtida finansiering. 
 
Min fråga till Anna Jähnke är därför: 
 
Kommer du under detta år ta initiativ till utformningen av ett nytt långsiktigt 
klusterutvecklingsprogram med verkan från 2024? 
 
 
För Vänsterpartiet i Region Skåne 
 

 
Vilmer Andersen 


